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210 هزار هکتار از اراضی کشاورزی 
کرمانشاه بیمه شد

مدیر روابط عمومی ســازمان جهاد کشــاورزی استان 
کرمانشاه، از زیرچتر بیمه رفتن ۲۱۰ هزار هکتار از اراضی 
کشــاورزی استان تاکنون خبر داد. افشین شورچه مدیر 
روابط عمومی سازمان جهاد کشاورزی استان کرمانشاه 
در خصوص بیمه اراضی و محصولات کشــاورزی، اظهار 
کرد: کرمانشاه استانی دیم کار در سطح کشور محسوب 
می شــود. وی ادامــه داد: از ۹۰۰ هــزار هکتــار اراضی 
موجود در سطح اســتان، تقریبا ۷۰۰ هزار هکتار از این 
اراضی به صورت دیم کشــت و کار می شود که همواره با 
کمبود بارش ها باغات هم دچار خشکســالی و با کاهش 
محصولات مواجه می شوند. مدیر روابط عمومی سازمان 
جهاد کشــاورزی استان کرمانشاه گفت: از آنجا که بیش 
از ۷۰ درصد اراضی اســتان به شــکل دیم است یکی از 
ضرورت های کشاورزان و باغداران و حتی دامداران توجه 
به بحث بیمه محصولات کشاورزی، باغی و دیمی است. 
وی با اشاره به افزایش های حمایت بیمه ای، تصریح کرد: 
در استان کرمانشاه با همکاری ستاد اجرایی فرمان امام، در 
سطح دیم زارها در حال اجرای طرح جهش تولید هستیم 
که در قالب آن کشاورزان دیم کار استان با حمایت ستاد 
اجرایی فرمان امام و پرداخت بخشــی از هزینه ها توسط 
این ســتاد، بیمه محصولات در حال انجام است.شورچه 
اضافه کرد: در خصوص مزارع آبی امســال با اجرای طرح 
کشت قراردادی شاهد حمایت دولت بودیم که استقبال 
خوبی هم شده است. وی گفت: بیش از ۲۱۰ هزار هکتار 
از اراضی کشاورزی استان کرمانشاه زیرپوشش بیمه رفته 
که انتظار داریم کشاورزان به خصوص دیم کاران از بیمه 
استقبال بیشتری داشته باشند لذا کشاورزان که تاکنون 
موفق به بیمه اراضی دیم نشده درخواست داریم با مراجعه 
به مراکز جهاد کشاورزی نسبت به بیمه محصولات خود 
اقدام کنند. صندوق بیمه محصولات کشاورزی زیر پوشش 

بانک کشاورزی آمادگی ارائه خدمات بیمه ای را دارد.

استاندار هرمزگان:
بازآفرینی شهری باید ترکیبی از 
اقدامات اجتماعی و معماری باشد

 مهدی دوســتی اســتاندار هرمــزگان در چهارمین 
جلسه روسای کمیســیون های شهرسازی و معماری 
کلانشهرها و مراکز استان ها، با اشاره به اهمیت معماری 
و شهرســازی، اظهارداشــت: پرکاربردترین جلوه هنر، 
معماری است چرا که در محیطی که زیست می کنیم 
پیوســته با آن مواجهیــم و لذت مــا از هنر معماری 
لذت پایدارتری می باشــد از طرفــی هم هیچ هنری 
مانند معماری سیاسی نیســت و در طول تاریخ منشا 
بسیاری از تحولات  بوده چنانچه یکی از دلایل انقلاب 
کبیر فرانســه،  معماری شهر پاریس ذکر شده است.به 
گزارش مدیریت ارتباطات و امور بین الملل شــهرداری 
بندرعباس، استاندار هرمزگان با تاکید بر اینکه معماری 
تاریخ سلســه ها و رویکرد و کلان راهبرد حکومت های 
مختلف را نشــان می دهد، عنوان کرد: یکی از نقدهای 
وارده به حوزه شهرســازی این است که از دهه ۳۰ به 
بعد کشــور درگیر توسعه متری بدون توجه به حجم و 
کیفیت توســعه بوده و نمونه کوچک آن، پیاده روهایی 
اســت که فدای خیابان شــده اند در حالی که یکی از 
اصلی ترین رویکرد ما  باید ارتقاء زیســت مردم باشد.

دوســتی عنوان کرد: در شــهری مثل بندرعباس که  
چشم انداز زیبای دریا دارد شاید خیلی معنا نداشته باشد 
شهر را به سمت کوه ببریم اما در تهران به دلیل وجود 
رشــته کوه های البرز و نیاز مردم به هوای پاک این امر 
منطقی است بر همین مبنا توسعه بندرعباس و دیگر 
شــهرهای ساحلی باید به شکل طولی و در امتداد دریا 
انجام شود که این مهم نیز رعایت نشده است.نماینده 
عالی دولت در استان هرمزگان تاکید کرد: در بازآفرینی 
شهری باید توجه داشته باشیم که برنامه ریزی تغییرات 
در سطح محلات با حفظ شبکه های محله  ای انجام شود 
چرا که بازآفرینی فقط بازکردن معبر در محلات نیست 
و باید در آن ترکیبی از مســائل اجتماعی و معماری را 
در نظر گرفت.وی با تاکید بر مدیریت واحد شــهری با 
همکاری تمام دستگاه های اجرایی، عنوان کرد: از اصول 
مهم در شهرهای جنوبی توجه به زیست شبانه مردم نه 
از روی تفنن و تفریح بلکه به دلیل جبر جغرافیا، آب و 
هوا و گرمای هوا اســت که در این مناطق مردم بعد از 
نماز عشاء از خانه های خود بیرون می آیند و نمی شود 
تمام شهرها را در یک ساعت مشخص تعطیل کرد و با 
تاکید براین اصول بایست پروژه های مشخص در قالب 
کلان تصویر و راهبرد توسعه شهری تعریف شوند چراکه 
تعریف پروژه های جزیره ای باعث می شود ما با بردارهایی 
غیر همسو روبرو شویم و توان مدیریتمان کاهش پیدا 

کند.
اســتاندار هرمزگان از اعضای شــورای شهر  خواست 
که در خدمات رســانی به ســکونتگاه های غیر رسمی 
پــای کار بیایند وافزود: همزمان با جلوگیری از رشــد 
سکونتگاه های غیررســمی باید به ساکنان سکونتگاه 
های غیررسمی موجود نیز خدمت رسانی شود.نماینده 
عالی دولت در استان هرمزگان، اظهارداشت: شوراها و 
شهرداری ها باید نقش خودشان را در طرح های بزرگ 
ملی پیدا کننــد و از فرصت طرح بزرگی مانند نهضت 
ملی مسکن برای اصلاح محیط حاشیه شهرها استفاده 
شود.دوستی با اشاره به اقدامات استان در بخش مسکن 
ملی، باز آفرینی شــهری و صدور اسناد مالکیت به نفع 
مردم ، گفت: در یک و نیم ســال گذشته چندین کار 
بزرگ که سال ها توسعه شهر معطل آن ها بود تعیین 
تکلیف شدند، حریم ۶۰ متر دریا که ۴۷ سال برزمین 
مانده بود با همکاری وزارت راه و شهرسازی ساماندهی 
شــد، طرح تفصیلی بندرعباس بعد از ۲۲ سال تعیین 
تکلیف شد، ساماندهی میدان سایت بعد از ۳۰ سال آغاز 
شده و اراضی جنوب فرودگاه که بیش از نیم قرن جلوی 
بخشی از توسعه شهر را گرفته بود آزادسازی شدند و در 

اراضی نیروی هوایی نیز اصلاحاتی انجام گرفته است.

خبر

شهردار بندرعباس:
طرح بازآفرینی برای 14 محله در 

بندرعباس آماده شده است
 شهردار بندرعباس گفت: ۱۴ محله در شهر بندرعباس 
برای بازگشــایی و طرح بازآفرینی در مرحله مطالعاتی، 
اجرایی و تحقق اهداف پیش بینی شده آماده شده است.

به گزارش مدیریت ارتباطات و امور بین الملل شهرداری 
بندرعباس، مهدی نوبانی شهردار بندرعباس در چهارمین 
جلســه روسای کمیسیون های شهرســازی و معماری 
کلانشهرها و مراکز استان ها، ضمن خیرمقدم به میهمانان 
و تشــکر ویژه از استاندار و نمایندگان مجلس و شورای 
شهر، اظهارداشــت: حل مشــکل حریم ۶۰ متر دریا، 
هدیه ای به مردم بندرعباس بود چرا که اولین خط بافت 

فرسوده در نوار ساحلی قرار گرفته است.
شــهردار بندرعباس افــزود: در تمام دنیا نوار ســاحلی 
جایگاهی برای بنای زیباترین سازه ها است، اما این مهم 
در بندرعباس محقق نشده بود که با بازشدن گره حریم 

۶۰ متر دریا می توان به این سمت و سو حرکت کرد.
شــهردار بندرعباس بیان کرد: یکی از مشــکلات شهر 
بندرعباس این بوده که در بحث معماری و شهرسازی در 
یک بن بست شرق و غرب قرار گرفته است و در راستای 
حل این مشــکل تفاهم نامه ای با نیروی دریایی ارتش و 
همچنین نیروی هوایی ارتش منعقد شــده اســت که 

می تواند این معضل را رفع و رجوع کند.
نوبانی با بیان اینکه  ۴۳ درصد از شهر بندرعباس در بافت 
فرسوده قرار گرفته است، گفت: ۳۳ محله از بندرعباس 
در بافت فرســوده قرار دارد و ۲۵ درصد از آن بدون هیچ 

معماری و سازه اصولی است که بسیار خطرآفرین است.
شهردار بندرعباس در ادامه تصریح کرد: برای ۱۴ محله  
از محلات بافت فرسوده بندرعباس طرح های بازآفرینی 
توسط مشــاورین آماده شده است و از سال گذشته نیز 
طرح بازآفرینی در محله اسلام آباد آغاز شده که پیشرفت 
خوبی دارد و در صورت مســاعدت ســایر دستگاه های 

مسئول تا پایان سال به اتمام خواهد رسید.
شهردار بندرعباس خاطر نشان کرد: در دهه ۸۰ مصوب 
شــده اســت که ۳۵۰ هکتار زمین جهت مشــارکت 
شهرداری جهت بازآفرینی شهری به شهرداری بندرعباس 
تحویل داده شــود که هنوز این امر محقق نشده است و 
خواهش داریم این اراضی سریعا به شهرداری واگذار شود.

شهردار بندرعباس در پایان خاطرنشان کرد: در یک سال 
گذشــته اقدامات موثری در شهر بندرعباس انجام شده 
است و شهرداری با قدرت برای توسعه و زیباسازی شهر 

طبق برنامه پیش می رود.

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس:
فاز دوم شهرک صنعتی اقلید برای 

واگذاری آماده می شود
 به گفته مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس، 
فاز دوم شــهرک صنعتی اقلید برای واگذاری به سرمایه 
گذاران آماده می شود. سید مصطفی هاشمی در نخستین 
میز خدمت شهرستانی شرکت شهرک های صنعتی فارس 
در شهرستان اقلید با اشاره به اهمیت برگزاری جلسات 
میز خدمت در بررسی و رفع مشکلات صنعتگران، گفت: 
باتوجه برگزاری جلســات میز خدمت در مرکز استان و 
اثربخشــی این جلســات در حل مشکلات صنعتگران، 
برگزاری جلســات میز در شهرستان ها نیز برنامه ریزی 
شده که نخستین جلسه آن در شهرستان اقلید برگزار 
شد.هاشمی افزود: در برنامه ای زمان بندی، میز خدمت 
در تمامی شهرستان ها برگزار تا مشکلات صنعتگران در 

همان شهرستان پیگیری و بررسی شود.
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس ادامه داد: 
همچنین با هدف احصای مشکلات، بازدیدهای میدانی 

نیز همزمان با جلسات میز خدمت انجام می شود.
هاشمی گفت: شهرک های صنعتی اقلید بستر مناسبی 
برای ایجاد اشتغال و رونق تولید فراهم کرده اند و سرمایه 
گذاران از این ظرفیت ایجاد شــده می توانند در راستای 

توسعه صنعتی شهرستان استفاده کنند.
او خاطرنشان کرد: معتقدیم باید از تمام ظرفیت ها برای 
رفع مشکلات صنعتگران و فعالان صنعتی استفاده کنیم 
و این موضوع باید در در اولویت سایر دستگاه های دیگر 
نیز باشد.هاشمی در ادامه با اشاره به ایجاد شش شهرک 
و ناحیه صنعتی دولتی و یک شهرک صنعتی غیردولتی 
در شهرستان اقلید، گفت: شهرستان اقلید از لحاظ آمار 
تعداد شهرک ها و نواحی صنعتی ایجاد شده، رتبه نخست 
اســتان فارس را به خود اختصاص داده به نحوی که در 
این شهرستان هم اکنون، شهرک های صنعتی اقلید ۱ 
و ۲، و نواحی  صنعتی تیمارجان ،خنجشت، حسن آباد و 
سده و نیز شهرک صنعتی غیر دولتی محبت گستر راه 

اندازی شده است.
مدیرعامل شرکت شهرکهای صنعتی فارس خاطرنشان 
کــرد: در حال حاضــر ۱۶۵ قرارداد ســرمایه گذاری با 
متقاضیان در شــهرک های صنعتی اقلید منعقد شده 
که شــهرک صنعتی اقلید یک با دارا بودن ۱۱۱قرارداد 
بیشــترین تعداد قــرارداد و پــس از آن ناحیه صنعتی 
تیمارجان با ۲۳قرارداد، ناحیه صنعتی سده با ۱۲ قرارداد، 
ناحیه صنعتی خنجشت ۱۰ قرارداد و حسن آباد ۸ قرارداد 
و اقلید۲نیز با یک قرارداد در جایگاه های بعدی قراردارند.

پرسنل شرکت توزیع نیروی برق 
گلستان خون اهدا نمودند

گرگان-رحمت ا... میرزاعلی: مدیر عامل و اعضای پایگاه 
بســیج و جمعی از کارکنان شــرکت توزیع نیروی برق 
استان گلستان خون خود را اهدا نمودند. به گزارش روابط 
عمومی ، کارکنان شرکت توزیع برق گلستان قریب به 
یک دهه به این امر اقدام نموده و سالانه ۳ مرتبه در این 
امر خداپسندانه شرکت می نمایند. اهدای خون سابقه 
ای ۱۰ ساله در شرکت توزیع برق استان گلستان دارد. 
لازم به ذکر اســت در این اقدام خداپسندانه ، ۱۲ هزار 
سی سی خون توسط پرنسل شرکت توزیع برق استان 

گلستان اهدا گردید.

خبر

 بــه گــزارش مرکز اطــلاع رســانی اداره 
روابط عمومی و امور بین الملل شــهرداری 
معاون خدمات  نامداری  مهندس  کرمانشاه 
شهری و محیط زیست شهرداری با حضور 
در برنامه صدای شــهر رادیو کرمانشــاه به 
ســوالات و درخواست های شهروندان پاسخ 
داد. مهنــدس نامداری در این برنامه گفت: 
مجموعه مدیریت شــهری خدمتگزار مردم 
هستند و برای به  سرانجام رساندن مطالبات 
و درخواست های شهروندان مصمم بوده و 
از هیچ تلاشی دریغ نخواهیم کرد، وظایف 
و خدمات شــهرداری متنوع اســت و قطعاً 
ممکن اســت کاســتی و نواقصی هم باشد 
اما همه تلاش خود را جهت کم کردن این 

مشکلات و نواقص بهره کار خواهیم بست.
معاون خدمات شــهری و محیط زیســت 
شهرداری کرمانشــاه افزود: در بارش برف 
چند روز گذشــته شــهرداری کرمانشاه با 
تمام توان وارد شــد و چون از قبل آمادگی 
داشتیم ۴۰ دستگاه ماشین آلات برف روبی 
و ۵۰۰ تن مخلوط شــن و نمک در سطح 
شــهر به ویژه در مناطق ۴و ۸ که مشکلات 
بیشتری وجود داشــت به کار گرفته شد و 
خوشــبختانه مشــکل جدی و حادی هم 
مشــاهده نشد و حتی برف روبی در مناطق 

و شهرکهای حاشیه ای نیز صورت گرفت.
مهندس نامــداری در خصوص جمع آوری 
زباله از ســطح شهر کرمانشاه هم گفت: در 
گذشته جمع آوری زباله در شهر کرمانشاه 
بی نظمی خاصی داشــت امــا با راه اندازی 
یــک کمیته ویژه جمع آوری زباله هم نظم 
بیشــتری گرفته و مقرر شــده است که به 
زودی تمام شــهر جمع آوری زباله بصورت 
ســنتی و از درب منازل صورت گیرد و این 
طرح بصورت پایلوت از شهرک حافظیه آغاز 
شده و تا اوایل سال آینده در تمام شهر اجرا 

خواهد شد.
 اما موفقیت این طرح به همکاری شهروندان 
بســتگی دارد و باید در این راه شــهرداری 

را کمــک کنند و در بحــث تفکیک زباله و 
بیرون گذاشتن زباله ها در ساعت مقرر که 
همان ساعت ۹ شب اســت یاری رسان ما 
باشند، برای فرهنگ سازی در این خصوص 
هم آموزش دانش آموزان را از مدارس آغاز 
کــرده ایم اما تأکیــد دارم که موفقیت این 
طرح به همکاری شــهروندان بستگی دارد. 
وی در خصــوص جمــع آوری زباله های 
موجود در تعاونی های مســکن هم توضیح 
داد: در تعاونی های مســکن و مجتمع های 
محصــور طبق قانــون شــهرداری وظیفه 
ای نــدارد زیرا که ایــن مجتمع ها بصورت 
هیأت امنایی اداره می شــوند و هیأت امناء 
موظف است که با عقد قرارداد با پیمانکاران 
بخــش خصوصی زباله را جمــع آوری و به 
محل بازیافت زباله شهرداری تحویل دهند 
که متأسفانه شــاهد کوتاهی در این زمینه 
هستیم اما با این وجود شهرداری نیز جهت 

رفاه حال شهروندان از هیچ کمکی فروگذار 
نکرده و کنار مردم بوده است.

معاون شهردار کرمانشاه در رابطه با آسفالت 
هم گفت: طی ســال جاری ۲۰ درصد شهر 
کرمانشــاه آســفالت شــده و با بهتر شدن 
شــرایط جوی آسفالت با ســرعت و دقت 
بیشــتری انجام می گیرد کــه این میزان 
آســفالت چند برابر سالهای قبل است و دو 
کارخانه آســفالت متعلق به شــهرداری که 
سالها تعطیل بودند دوباره راه اندازی شده و 
نکته حائز اهمیت بالا بردن کیفیت آسفالت 
است که طی سنوات گذشته مورد اعتراض 

شهروندان نیز بوده است.
مهندس نامداری ادامه داد: برای زیباسازی 
شهر  تصمیمات ویژه ای گرفته شده و چون 
کرمانشــاه دروازه ورود به کربلا می باشــد 
به شــهروندان عزیز این قــول را می دهیم 
به زودی کرمانشــاه را در بحث زیباســازی 

متفاوت از سالهای قبل خواهند دید و حتی 
برای این امر رســیدگی و توجه به محلات 
حاشــیه ای نیز دیده شــده که زیباسازی 
این مناطق هم انجام گیرد و در ستاد سفر 
نوروزی برنامه های خاصی داریم که میزبان 
خوبی برای هموطنــان در تعطیلات نوروز 

امسال باشیم.
کرمانشاه  معاون خدمات شهری شهرداری 
افــزود: در مجموعه مدیریت شــهری و با 
نوروزی  تأکیدات شــهردار محترم دکتــر 
قائل به این هســتیم که ابتــدا کار را انجام 
سپس اطلاع رســانی کنیم و خوشبختانه 
کارهای خوبی نیز صورت گرفته به ویژه در 
زمینه ترافیک شهر که  طرحها و پروژه های 
خوبی در حال اجرا یا انجام گرفته است که 
افتتاح دو خیابان از بهشــت زهرا تا بزرگراه 
حضرت امــام )ره(، پــروژه میدان ســپاه 
پاســداران ،ساماندهی خیابان مین آباد و از 
بن بســت خارج شدن دو شهرک پردیس و 
صدرا بخشی از این طرحهای ترافیکی شهر 
کرمانشاه هســتند در ضمن برای اولین بار 
در سطح شهر کرمانشاه برای پروژه های در 
حال اجرا تابلو زمان بندی افتتاح نصب شده 
که نمونه آن در میدان ســپاه کاملًا واضح و 

مشخص است. 
مهندس نامــداری در خصوص جمع آوری 
متکدیــان و معتادان هم گفت: جمع آوری 
معتادان با ســتاد مبــارزه با مــواد مخدر 
اســت اما جمع آوری متکدیان سطح شهر 
با شهرداری می باشــد. وی گفت: قطعاً در 
هر کاری نواقصی هســت اما تلاش کردیم 
با حضور در میان مردم و مســاجد محلات 
نواقص و مشکلات کار را به حداقل برسانیم 
از شــهروندان هم تقاضــا داریم مطالبات و 
درخواســت های خود را از طریق ســامانه 
۱۳۷ به شــهرداری اطــلاع داده و مطمئن 
باشــند رسیدگی خواهد شــد و امیدواریم 
شهروندان نیز مشــارکت بیشتری در اداره 

شهر کرمانشاه داشته باشند.

معاون خدمات شهری و محیط زیست شهرداری کرمانشاه: 

برای داشتن شهری زیبا به مشارکت شهروندان نیاز داریم

معاون وزیر جهاد کشاورزي و رییس سازمان منابع طبیعی 
و آبخیزداری کشور از عملیاتی نمودن طرح تولید و کاشت 
یــک میلیارد درخت با مشــارکت آحاد جامعــه به منظور 

سرسبزی ایران اسلامی خبر داد.
بــه گزارش پایگاه اطــلاع رســاني اداره کل منابع طبیعي 
و آبخیزداري اســتان البــرز به نقل از خبرگــراري فارس، 
عباســعلی نوبخت معــاون وزیر جهاد کشــاورزي و رییس 
سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری کشور روز چهارشنبه در 
گردهمایی سراســری مدیران کل منابع طبیعی استان ها و 
ســتاد سازمان منابع طبیعی در کرج که با موضوع  تولید و 
کاشت یک میلیارد نهال برگزار شد، افزود: طرح کاشت یک 
میلیارد نهال به دستور وزیر جهاد کشاورزی در دستور کار 
قرار دارد و در این طرح اجرای تعهدات بین المللی از جمله 
کنوانســیون های بیابان زدایی، تغییر اقلیم و تنوع زیستی 
مــورد توجه قرار گرفته و اعمــال مدیریت فنی و علمی در 
تولید، کاشــت، مراقبت و نگهداری نهال بــا بکار گیری از 

فناوری های نوین مورد نظر است.
نوبخت گفت: ایــن طرح با هدف کاهش ســطوح تخریب 
یافته و ارتقای ســطح ناپایداری عرصه های منابع طبیعی 
شکل گرفته و از ظرفیت مشارکت مردم در کنار امکانات و 
منابع بخش خصوصی و حمایت های دولتی به شکل بهینه 

استفاده خواهد شد.
وی افزود: توســعه فضای ســبز و جنــگل کاری و افزایش 
پوشش گیاهی از جمله موضوعات مهم و حیاتی برای کشور 
اســت و مقام معظم رهبری، رییس جمهوری و وزیر جهاد 
کشــاورزی همواره روی موضوع درختکاری و کاشت نهال 
تاکید داشته اند و ما به عنوان متولیان این امر وظیفه داریم 
بــا برنامه ریزی و انجام مطالعات و بکارگیری از ظرفیت های 
موجود بویژه ظرفیت های مردمی برای دســتیابی به اهداف 

پیش روی منابع طبیعی حرکت کنیم.
 توجه دنیا به جنگل کاری

رییس سازمان منابع طبیعی کشــور همچنین یادآور شد: 
دنیــا امروز توجه ویژه ای به موضوع جنگل کاری داشــته و 
کشــورهایی نظیر: چین کاشت ۷۰ میلیارد نهال، عربستان 
۵۰ میلیارد نهال، اتیوپی و پاکســتان هر کدام  ۱۰ میلیارد 
و ترکیــه نیز ۴.۵ میلیارد نهال را در بازه های زمانی مختلف 
برای کاشــت هدفگذاری کرده اند و در این میان کشورمان 
مســتثنی از این موضوع نیســت و ایران نیز کاشــت یک 
میلیارد نهال را به مدت چهار ســال و هر ســال  با تولید و 

کاشت ۲۵۰ میلیون نهال این طرح را اجرایی خواهد کرد.
وی افــزود: توجــه به منابع طبیعی و تولید و کاشــت یک 
میلیارد نهال در یک مقیاس بزرگ برای کشــور ما بســیار 

پراهمیت اســت و در همین راســتا با ریاســت سیدجواد 
ساداتی نژاد وزیر جهاد کشاورزی ستاد نهضت مردمی تولید 
و کاشت یک میلیارد نهال در وزارتخانه تشکیل و مقرر شد 
هر هفته مباحث کارشناسی طرح با حضور وزیر مطرح شود.

رییس ســازمان منابع طبیعی و آبخیزداری کشور در ادامه 
ســخنان خود خاطرنشــان کرد: با توجه به شرایط اقلیمی 
کشور، قرار گرفتن ایران در کمربند خشک و نیمه خشک، 
پایین بودن میزان بارندگی، کاهش پوشــش گیاهی بلحاظ 
کمی و کیفــی و قرار گرفتن ایران در زمره کشــورهای با 
پوشش کم جنگل، وجود ریزگردها و فرسایش خاک بیش 
از ۱۶ تن در هکتار و عواملی از این دســت که برای کشور 
ما چالش محسوب می شود ضرورت کاشت درخت را برای 

کشور امری ضروری و لازم ساخته است.
 لزوم  اطلاع رسانی شفاف به افکار عمومی

معــاون وزیر جهاد کشــاورزی در ادامه موضوع انتشــار و 
ارائــه آمار و اطلاعات در زمینه نهــال کاری و تولید نهال را 
بسیار مهم دانســت و یادآور شد: هر اطلاعات و آماری که 
ارائه می شــود قطعاً باید از صحت و سقم برخوردار باشد و 
منابع طبیعی برای اثبات حقانیت خود نیازمند ارائه آمار و 

اطلاعات نادرست نیست.
نوبخت همچنین افزود: با دســتور وزیر جهاد کشــاورزی 
بزودی ســامانه ای در این وزارت و ســازمان منابع طبیعی 
راه اندازی خواهد شــد تا کلیه اطلاعــات و اقدامات انجام 
شــده در بخش تولید نهال و کاشت بر اساس نقشه و مکان 

بارگذاری شود.
 توجه به مطالبات مردمی برای کاشت نهال

رییس ســازمان منابع طبیعی و آبخیزداری با بیان این که 
طرح مردمی کاشت یک میلیارد درخت باید از سوی منابع 
طبیعی جنبه مردمی داشــته باشــد نه دولتی، خاطرنشان 

کرد: باید زمینه  مشارکت به گونه ای فراهم شود که مردم از 
منابع طبیعی مطالبه نهال برای کاشــت داشته باشند و در 
این میان باید با دســتگاه هایی همچون معادن، شهرک های 
صنعتی و دســتگاه هایی که تعهد به کاشت نهال دارند باید 

در امر نهال کاری ورود کنند و مشارکت داشته باشند.
به گفته وی، برخی اســتان ها تعامــل و ارتباط خوبی را با 
دســتگاه ها و بخش های خصوصی و خیرین اســتان برقرار 
کردند و ســایر اســتان ها هم باید این رایزینی را داشته و 

مشارکت سایر بخش ها را داشته باشند.
ضرورت توجه به نقش کمیته های فنی در اجرای طرح ها

رییس سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری در بخش دیگری 
از ســحنان خود به نقش کمیته های فنی به عنوان بالاترین 
مرجع تصویب و تصمیم گیری در خصوص طرح های منابع 
طبیعی و آبخیزداری در اســتان ها اشاره کرد و یادآور شد: 
هرگونــه اقدامات فنی در عرصه هــای منابع طبیعی چه به 
لحاظ کمی و چه کیفــی باید با تایید و نظارت کمیته های 

فنی انجام شود.
وی از دفاتــر روابــط عمومی و ترویج و مشــارکت مردمی 
خواســت در کنــار اطلاع رســانی و فرهنگ ســازی، کار 
مستندسازی طرح مردمی کاشت یک میلیارد درخت را در 
دستور کار قرار داده و از مشارکت کنشگران و فعالان منابع 
طبیعی و محیط زیســت در نظارت بر اقدامات انجام شده و 

در حال انجام را در دستور کار خود قرار دهند.
 تشکیل ســتاد طرح مردمی کاشت یک میلیارد 

درخت در استان ها
نوبخت که چهارشنبه پنجم  بهمن ماه در جمع مدیران کل 
منابع طبیعی استان ها و ستاد سازمان منابع طبیعی کشور 
ســخن می گفت، از زحمات و تلاش های همــکاران منابع 
طبیعی در اســتان ها قدردانی کرد و از مدیران خواست به 
موازات ستاد ســازمان منابع طبیعی در استان ها نسبت به 
تشکیل ســتاد این طرح اقدام کرده و گزارش ها و اقدامات 
استانی را به صورت هفتگی به دبیرخانه ستاد ارسال کنند.

وی در ادامه همچنین خواستار تشکیل شورای اطلاع رسانی 
با حضور نمایندگانی از اصحاب رســانه در ستاد و استان ها 
شــد تا اقدامات کاشــت یک میلیــارد درخت عــلاوه بر 
مستندســازی به افکار عمومی در قالب سامانه شفاف سازی 

و اطلاع رسانی شود.
بــر اســاس این گــزارش، مدیــران کل منابــع طبیعی و 
آبخیزداری اســتان ها به عنوان پیشگامان و متولیان اصلی 
طرح تولید و کاشت یک میلیارد نهال در سخنانی اقدامات 
و فعالیت های انجام شــده در استان های مربوطه را در این 

نشست ارائه کرده اند.

رییس سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری کشور اعلام کرد:

تولید و کاشت یک میلیارد نهال با مشارکت مردم برای سر سبزی کشور

ماریا نظــــــری: مدیرعامل نیروگاه بندرعباس از وارد 
مدار شــدن واحد شــماره ۳ بخار این نیروگاه پس از اتمام 
تعمیرات غیرمترقبه و اتصال به شــبکه سراسری برق خبر 
داد.بــه گزارش روابط عمومی شــرکت مدیریت تولید برق 
هرمزگان، ”داریوش محمودی” عنــوان کرد: این واحد که 
به منظور رفع نشتی از بویلر و هدردرین های آن، تمیزکاری 

کندانسور و انجام کارهای از پیش  تعیین شده از مدار خارج 
شــده بود، پس از اتمام عملیات مــورد نظر، مجددا به مدار 

تولید بازگشت.
مدیرعامل نیروگاه بندرعباس افــزود: مدت زمان انجام این 
عملیات ۴۸ ســاعت بود، که پس از به مدار آمدن این واحد، 

۲۸۰ مگاوات ساعت انرژی به شبکه سراسری افزوده شد.

نیــروگاه بندرعباس با ۶ واحد تولیدی و با مجموع ظرفیت 
۱۳۲۰ مگاوات ساعت بزرگ ترین نیروگاه جنوب شرق کشور 
است که علاوه بر تولید پایدار انرژی حیاتی برق و پشتیبانی 
از شــبکه سراسری، بخشــی از قطعات مورد نیاز را با تکیه 
بر دانش، تجربه و تخصص کارکنــان خود طراحی و مورد 

ساخت و بازسازی قرار می دهد.

واحد 3 بخار نیروگاه بندرعباس وارد مدار شد


